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Geachte mevrouw Yeşilgöz-Zegerius,

In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Justitie en Veiligheid van 25 januari 2023 is 
gesproken over het eindrapport van de Tijdelijke Onderzoekscommissie Georganiseerd Sadistisch 
Misbruik van Minderjarigen (commissie Hendriks).

De commissie heeft besloten u te verzoeken om een kabinetsreactie op de aanbevelingen uit dit 
eindrapport en daarbij specifiek in te gaan op:

o De aanbeveling van de commissie Hendriks dat er een laagdrempelig, goed bereikbaar 
meldpunt moet komen voor seksueel misbruik met specifieke kennis over georganiseerd 
sadistisch misbruik. Daarnaast wordt gevraagd in te gaan op de vraag waarom men in 
Duitsland het juist wel verstandig achtte een specifiek meldpunt voor georganiseerd ritueel 
misbruik op te richten;

o De aanbeveling van de commissie Hendriks dat er een kenniscentrum moet komen dat 
gekoppeld is aan het meldpunt en specialistische kennis verzamelt en deelt;

o Hoe het kabinet ervoor gaat zorgen dat aangenomen Kamermoties worden uitgevoerd die de 
regering oproepen te voorzien in een apart meldpunt voor slachtoffers van sektes en hun 
familieleden, waarbij de oprichting van dit meldpunt juist niet (!) vermengd moet worden met 
de discussie rondom georganiseerd sadistisch misbruik (Kamerstuk 35 570-VI, nr. 54 en 
Kamerstuk 33 552, nr. 100);

o Hoe het kabinet ervoor gaat zorgen dat bij het meldpunt, bij het kenniscentrum én bij de 
politie zaken die gemeld worden met rituele kenmerken of de betrokkenheid van gezagsdragers 
niet per definitie terzijde worden geschoven omdat ze niet worden geloofd, maar dat hier 
serieus naar gezocht blijft worden. Juist omdat er geen twijfel over is dat georganiseerd 
sadistisch misbruik voorkomt en dat er netwerken bestaan, is het ook van belang naar deze 
kenmerken serieus onderzoek te blijven doen;

o Hoe de onafhankelijkheid van het meldpunt gewaarborgd zal worden;
o Wat het kabinet concreet gaat doen om de tekorten bij de zedenpolitie en de daaruit 

voortvloeiende wachtlijsten aan te pakken, zoals al vaker door de Kamer gevraagd.

Hierbij breng ik u het verzoek van de commissie over.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Justitie en Veiligheid,

A.M. Brood


